

Aqua Dragons



Aqua Dragons

自然科學教材
提升觀察專注力！

Educational and
Fun for Kids!

Hatch and grow your
own aquatic pets !

Aqua Dragons是一種水族生物（稱為豐年蝦）。將豐年蝦卵放入水中，便可以使牠們從冬眠狀態孵化出來。數日餵食一次，細心觀察牠們進食、成長、游泳、玩耍及繁殖。

1. 將380毫升瓶裝水（切勿使用礦泉水）注入水箱，並將所有豐年蝦卵倒入水箱中然後攪拌。如使用自來水（不建議），則靜置24小時待氯揮發後才加入豐年蝦卵。
2. 等候約48-72小時，使用放大鏡細心觀察方可看見孵化成功的小水龍。
3. 從食物包中取出少量食物粉餵食小水龍。每1至2天餵食1小匙食物，視乎豐年蝦數量增減。
4. 每天使用滴管，或將水倒入另一個容器然後倒回水箱中，為水打氣增氧。
5. 切勿換水，有沉積物是正常的。如沉積物太多（過量餵食），可用吸管小心地吸走。
6. 水或會隨時間蒸發，故開缸後記低水位，以便日後補充水份。

Aqua dragons are live aquatic creatures (known as brine shrimp) which you will bring to life by putting them in water, hatching them out of their hibernated egg state. Care for them and you will see them eat, grow, swim, play and reproduce.

1. Fill your tank with 380ml of bottled water (do not use mineral water) and empty the full contents of the eggs pouch into the tank and stir. If you filled the tank with tap water (not recommended), wait 24hrs until all chlorine has been evaporated before adding the eggs.
2. Wait about 48-72 hours to see the hatchlings which will be visible with the magnifier.
3. Feed your hatchlings sparingly a tiny amount of food powder from the food packet.
4. Aerate the water using the pipette or by tipping the water into another container and back. Do this daily.
5. Do not change the water. It is normal to have sediment. If there is too much sediment (overfeeding), use a straw to remove it carefully by sucking gently.
6. Water may evaporate over time, so keep a record of the initial water level, and replenish water to the same level when necessary.